
Referat FAU-møte Ny-Krohnborg skole  

Tid: Mandag 3. mars 2025 klokken 18:00 - 19:30  

Sted: Lærerværelset, Ny-Krohnborg skole  

Antall stemmer totalt i FAU: 20. Vedtaksdyktig:13. Dagens stemmer:10 

Tilstede:  
1. trinn: Elisabeth Ulset  
2. trinn:  
3. trinn: Magne Hagesæther  
4. trinn: Pernille Randøl, Behnaz Ganji 
5. trinn: Silje Haukenes Stavestrand, Monica Berge  
6. trinn: Pen Say Poe 
7. trinn: Abresha Nepola 
8. trinn:  
9. trinn: Elisabeth Straume  
10. trinn: Camilla Osberg 
 
Rektor Bjørg Pedersen var ikke til stede i møtet, tel. 928 82 853  
Møteleder: Elisabeth Ulset  
Referent: Pernille Randøl 

1. Rektor rapporterer  

FAU-leder har snakket med rektor, som informerer om at skolens uteareal i 
Møregaten ikke er omregulert. Dette gjør at arbeidet med oppgraderinger tar 
litt tid, siden det må settes i gang en prosess for å ordne dette. Rektor er i 
kontakt med saksbehandler i kommunen. 
 
2. Oppdatering fra arbeidsgrupper 
 
a. Styret 

i. Leder oppretter en ny konto med Vipps til FAU, slik at nåværende konto 
kun anvendes til kulturkurs og donasjoner til dette. 

 
b. 17.mai 

i. De er i gang med å organisere grupper til de ulike oppgavene, og jobber med å 
sende ut sponsorsøknader(premier) til aktuelle bedrifter. Det blir foreldremøte 
angående 17.mai for 3. og 6. trinn 19.mars kl 17-18.  

 
c. Sosialkomite 

i. Kulturkurs - vi har full økonomisk dekning til vårens kurs, og sender nå 
søknader for skoleåret 25/26. Camilla har siste semester nå, og har laget et godt 
og oversiktlig system som kan benyttes videre. Det er en god løsning at det er 



to/tre personer i gruppen som søker penger for å få en ok fordeling av arbeidet. 
Kommunen ønsker å utvide og videreføre områdesatsningen og har utarbeidet 
forslag til programbeskrivelse for Områdesatsningen: 
https://www.bergen.kommune.no/politikk/byradet/behandlede-saker/bymiljo/vil-ut
vide-og-forlenge-omradesatsingen-i-bergen?fbclid=IwY2xjawI1hZtleHRuA2FlbQI
xMAABHQOYXi9UXMX8ySL5fP7glHE-x5fqnSGkdCRleaWgCbRQ_UhbiH3nxr2e
xw_aem_j8f4PPB9zXOwTZg7FCA8sw 
 
https://www.bergen.kommune.no/politikere-utvalg/api/fil/bk360/11939532/Forslag
-til-programbeskrivelse-for-omradesatsing-pa-Slettebakken-og-i-Solheim 
 

d. Trafikk/utemiljø 
i. Gruppen deltok på informasjonsmøte 12.februar med Bergen vann, i 
forbindelse med at Michael Krohns gt. og Lien stenges for gjennomkjøring. FAU 
ba i møtet om at det måtte prioriteres god skilting i Nordre Skogvei, i forbindelse 
med økt trafikk på denne veien gjennom anleggsperioden. Mange barn går her, 
og det er ikke fortau. FAU skal følge opp denne saken med ansvarlig, vi ønsker 
at veien skal stenges for gjennomkjøring. 
 
ii. Områdesatsningen og bymiljøetaten oppgraderer lekeplasser og 
grøntområder, samt kommunale boliger i området. 
 

e. Politisk aksjonsgruppe 
i. Saken om tomten rundt Søre skogvei barnehage ble behandlet i 
forretningsutvalget 4.mars. Den forventes å komme opp i bystyret innen 18. juni. 
https://www.bergen.kommune.no/politikk/saker/259781?fbclid=IwY2xjawI1ispleH
RuA2FlbQIxMAABHZv92QaO9pp1sfoNvI1AkORhue4Jp9pmOky2PwFqonsrCe8
UfVl1BbwxGg_aem_AljIak8Tetlx7admoNUYww 
 

3. Økonomi 
i. FAU har god økonomi. Vi ønsker at de pengene vi har skal komme alle elever 
til gode. Det finnes ulike behov vi kan være med å støtte. 

● Skolen trenger et kantinekort til elever som av ulike årsaker ikke har med 
seg mat. 

● Vi kan bidra økonomisk til opprusting av utelekeplassen når det er aktuelt. 
● Vi kan evt investere /spare noen av midlene. 

 
ii. Økonomiansvarlig bytter regnskapsprogram fra Fiken til et annet og rimeligere 
program. 

  
4. Digital klokskap, jobbe videre med råd fra FAU. Opprette en arbeidsgruppe. 

i. Barnevakten er inne i foreldre og barn møter på 4. og 8. trinn. Vi ønsker å få til 
et møtepunkt også på 1.trinn, for å etablere en god kultur fra første skoleår. Dette 
kan foregå på ulike måter, barnevakten har ikke møter på 1.trinn.  

https://www.bergen.kommune.no/politikk/byradet/behandlede-saker/bymiljo/vil-utvide-og-forlenge-omradesatsingen-i-bergen?fbclid=IwY2xjawI1hZtleHRuA2FlbQIxMAABHQOYXi9UXMX8ySL5fP7glHE-x5fqnSGkdCRleaWgCbRQ_UhbiH3nxr2exw_aem_j8f4PPB9zXOwTZg7FCA8sw
https://www.bergen.kommune.no/politikk/byradet/behandlede-saker/bymiljo/vil-utvide-og-forlenge-omradesatsingen-i-bergen?fbclid=IwY2xjawI1hZtleHRuA2FlbQIxMAABHQOYXi9UXMX8ySL5fP7glHE-x5fqnSGkdCRleaWgCbRQ_UhbiH3nxr2exw_aem_j8f4PPB9zXOwTZg7FCA8sw
https://www.bergen.kommune.no/politikk/byradet/behandlede-saker/bymiljo/vil-utvide-og-forlenge-omradesatsingen-i-bergen?fbclid=IwY2xjawI1hZtleHRuA2FlbQIxMAABHQOYXi9UXMX8ySL5fP7glHE-x5fqnSGkdCRleaWgCbRQ_UhbiH3nxr2exw_aem_j8f4PPB9zXOwTZg7FCA8sw
https://www.bergen.kommune.no/politikk/byradet/behandlede-saker/bymiljo/vil-utvide-og-forlenge-omradesatsingen-i-bergen?fbclid=IwY2xjawI1hZtleHRuA2FlbQIxMAABHQOYXi9UXMX8ySL5fP7glHE-x5fqnSGkdCRleaWgCbRQ_UhbiH3nxr2exw_aem_j8f4PPB9zXOwTZg7FCA8sw
https://www.bergen.kommune.no/politikere-utvalg/api/fil/bk360/11939532/Forslag-til-programbeskrivelse-for-omradesatsing-pa-Slettebakken-og-i-Solheim
https://www.bergen.kommune.no/politikere-utvalg/api/fil/bk360/11939532/Forslag-til-programbeskrivelse-for-omradesatsing-pa-Slettebakken-og-i-Solheim
https://www.bergen.kommune.no/politikk/saker/259781?fbclid=IwY2xjawI1ispleHRuA2FlbQIxMAABHZv92QaO9pp1sfoNvI1AkORhue4Jp9pmOky2PwFqonsrCe8UfVl1BbwxGg_aem_AljIak8Tetlx7admoNUYww
https://www.bergen.kommune.no/politikk/saker/259781?fbclid=IwY2xjawI1ispleHRuA2FlbQIxMAABHZv92QaO9pp1sfoNvI1AkORhue4Jp9pmOky2PwFqonsrCe8UfVl1BbwxGg_aem_AljIak8Tetlx7admoNUYww
https://www.bergen.kommune.no/politikk/saker/259781?fbclid=IwY2xjawI1ispleHRuA2FlbQIxMAABHZv92QaO9pp1sfoNvI1AkORhue4Jp9pmOky2PwFqonsrCe8UfVl1BbwxGg_aem_AljIak8Tetlx7admoNUYww


ii. Vi må forholde oss til de nasjonale rådene. Det er viktig å etablere en god 
dialog rundt digital kommunikasjon med tanke på barnas psykososiale miljø. 
Forhindre mobbing og utestenging.  
 
iii. Finnes noen ressurser vi kan benytte: Skjermhjernen junior (Anders Hansen) 
https://www.nettavisen.no/sakprosa/anders-hansen/skjermhjernen-junior/skjermh
jernen-junior-odelegger-skjermen-hjernen/r/5-95-1034636 
 

5. Møter: 
a. Evalueringsmøte: 22. april kl 14 (Anna og Elisabeth deltar) 

● FAU Jobber med dette på møtet 7. april 
 
b. Folkemøte Solheim: 
 Tirsdag 1.april kl. 18.00-20.00 i Kultursalen på Ny-Krohnborg. 

Byråd for byutvikling Christine Kahrs, byråd for barnehage og skole, Daniel 
Hägglund, og byråd for barnevern, sosiale tjenester og mangfold Charlotte 
Spurkeland deltar. 

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/omradesatsing/siste-nytt/datoene-for-va
rens-folkemoter-for-slettebakken-loddefjord-og-solheim-er-klare 

● FAU kan etterlyse boligmeldingen, og ta opp utfordringene knyttet til 
boligsituasjonen i området. 

● Trafikksituasjonen og veiene i området. Barn på vei til skole og fritidsaktiviteter 
langs veger uten fortau. 

● Skoleøkonomi/morsmålsundervisning 
 

c. Åpent møte på Ny-Krohnborg bibliotek med finansbyråd Jacob Mæhle 
https://bergenbibliotek.no/arrangement/hva-er-dine-drommer-for-bergen-8 
 
Neste møte i FAU er 7.april 
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